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OPENBARE ZITTING
Interne Zaken
Secretariaat

1  Informatieveiligheid: jaarverslag 2020 - Kennisneming
  GOEDGEKEURD

Beschrijving
Aanleiding en context
De gemeente en het OCMW van Gingelom hebben de krachten gebundeld bij het uitwerken van een 
informatieveiligheidsbeleid.
Alle ondernomen acties en verwezenlijkingen op het gebied van informatieveiligheid voor 2020 
werden gebundeld in een jaarverslag.

Argumentatie
De administratie moet jaarlijks aan de gemeente- en OCMW-raad rapporteren over de stand van 
zaken betreffende het informatieveiligheidsbeleid.

Juridische grond
Het besluit van de gemeenteraad van 24 april 2018 waarbij het informatieveiligheidsbeleid werd 
vastgesteld en het veiligheidsplan werd goedgekeurd.
Het Koninklijk Besluit van 12 augustus 1993 houdende de organisatie van de informatieveiligheid bij 
de instellingen van sociale zekerheid.

De Europese verordening van 27 april 2016 betreffende de bescherming van natuurlijke personen in 
verband met de verwerking van persoonsgegevens (GDPR) die op 25 mei 2018 in werking is getreden.

De beheersovereenkomst tussen gemeente en OCMW, goedgekeurd door de OCMW-raad op 29 maart 
2017 en door de gemeenteraad op 28 februari 2017.
Het Decreet Lokaal Bestuur van 22 december 2017.
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Besluit
Artikel 1
De OCMW-raad neemt kennis van het jaarverslag informatieveiligheid voor het jaar 2020.

Varia
Stand van zaken hondenweide
Kristof Schiepers vraagt naar de stand van zaken omtrent de hondenweide.
Rita Thierie antwoordt dat er al verschillende vergaderingen geweest zijn. Deze zal naast het 
voetbalveld in Gingelom komen. In eerste instantie zal er gemaaid worden om te kijken wat de 
toestand van het terrein is. Er zullen ook de nodige vergunningen aangevraagd worden.

Fietspunt
Kristof Schiepers vraagt of er al bijkomende contacten gelegd zijn omtrent de inrichting van een 
fietspunt.
Ingrid Scheepers geeft aan dat er bij de b&b's werd gepolst, maar dat er daar niet dadelijk interesse 
is. Er was ook het idee om dit uit te bouwen aan de cafetaria van de sporthal, maar ook daar werd 
nog geen concrete reactie ontvangen.
Marlies Boonen haalt aan dat het misschien een optie is om contact op te nemen met de fietsbieb 
Sint-Truiden. Zij bieden ook fietsen aan aan inwoners buiten Sint-Truiden tegen een jaarlijks lidgeld.
Ingrid Scheepers zegt dat de service en depannage de grootste problemen zijn. Zij zal dit project wel 
ter harte blijven nemen.

Gemeentelijke cadeaubonnen
Marlies Boonen haalt aan dat blijkbaar niet alle handelaars op de hoogte zijn dat er terug 
gemeentelijke cadeaubonnen in omloop zijn.
De algemeen directeur antwoordt dat er nochtans enige tijd geleden een brief aan alle handelaars 
werd gestuurd om te laten weten dat het project met de digitale waardebonnen wordt verdergezet. Er 
zal nog een bijkomende mailing aan de deelnemende handelaars gebeuren.
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